
P R O T O K Ó Ł  Nr  LXIII/24 

z obrad LXIII Sesji Rady Gminy Skórzec 

w dniu 26 lutego 2024 roku 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1400  w sali konferencyjnej, w budynku Urzędu Gminy Skórzec, 

ul. Siedlecka 1, 08-114 Skórzec. 

W obradach wzięło udział 14 radnych/na stan 15.  

 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

Wójt Gminy Skórzec – P. Jerzy Długosz, Za-ca Wójta Gminy Skórzec – P. Mirosław 

Symanowicz, Sekretarz Gminy – P. Anna Wiśniewska, Skarbnik Gminy – P. Aneta Cabaj, 

Radca prawny – P. Arleta Grochowska-Wyrębiak, Kierownik GOPS w Skórcu – P. Elżbieta 

Łastowska, Radny Powiatowy – P. Edward Kokoszka, Dyrektor GOK – P. Arkadiusz Dołega, 

Dyrektor WORD – P. Radosław Strzaliński, inspektor ds. wynagrodzeń – P. Aneta Przystupa, 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej, Rozwoju i Środowiska – P. Sylwia 

Kiełczykowska.  

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skórzec 

na lata 2024-2040. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skórzec na 2024 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika oraz kandydata na strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej mającej 

siedzibę na terenie gminy Skórzec. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Skórzec w 2024 r. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Skórzec z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Wnioski i oświadczenia radnych. 

8. Wolne wnioski. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

10. Zamknięcie obrad. 



Ad. pkt 1 Otwarcie obrad. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy – otworzył obrady LXIII Sesji Rady 

Gminy Skórzec. Przywitał przybyłych radnych i sołtysów oraz zaproszonych gości.  

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych,  

co wobec 15 osobowego składu rady stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał, wniosków i wydawania opinii.  

 

Na wstępie uczczenie minutą ciszy P. Jerzego Sitarza - lokalnego przedsiębiorcy w branży 

elektrycznej ze Skórca 

 

Ad. pkt 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2024-2040. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXIII/503/24 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skórzec na 2024 r. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXIII/504/24 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skórzec na 2024 r. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 4 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ratownika oraz kandydata na strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej 

mającej siedzibę na terenie gminy Skórzec. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXIII/505/24 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika oraz kandydata na strażaka ratownika Ochotniczej Straży Pożarnej mającej siedzibę 

na terenie gminy Skórzec. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 

W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt 5 Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Skórzec w 2024 r. 

P. Artur Jastrzębski-Pypowski -Wiceprzewodniczący Rady Gminy - odczytał projekt uchwały 

nr LXIII/506/24 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Skórzec w 2024 r. 

P. Krzysztof Kuźma – Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są jakieś uwagi/pytania. 

Brak. 



W głosowaniu jawnym za przyjęciem ww. uchwały głosowało :  

za - 14 radnych, przeciwko - 0, wstrzymujących się - 0. 

Uchwała została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt 6 Sprawozdanie Wójta Gminy Skórzec z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Skórzec – P. Jerzy Długosz informuje o: 

• Podpisaniu umowy na opracowanie projektu zagospodarowania terenu i budowy ścieżki 

edukacyjnej przy świetlicy w m. Trzciniec 

• Wykonaniu podjazdu z kostki brukowej przy strażnicy OSP w m. Ozorów 

• Wysłaniu zapytania ofertowego na opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej dla inwestycji pn. "Modernizacja świetlicy wiejskiej w miejscowości 

Skórzec" 

• Ogłoszeniu przetargu na wykonanie oświetlenia w m. Ozorów w kierunku Żeliszewa  

i w m. Dąbrówka-Wyłazy ul. Cicha oraz na wymianę opraw w m. Dąbrówka-Wyłazy  

ul. Jagodowa, Poziomkowa 

• Złożeniu wniosku do Mazowieckiej Jednostki Wdrażania Programów Unijnych na 

Modernizację stacji uzdatniania wody 

• Złożeniu wniosku do Urzędu Marszałkowskiego na rozbudowę świetlicy  

w Nowakach 

• Złożeniu wniosku do Lokalnej Grupy Działania Ziemi Siedleckiej na wykonanie 

pomostu przy stawie w Skórcu  

• Otrzymaniu dotacji z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

Mazowsze dla czystego powietrza w kwocie 37.500,00 zł na „Opracowanie 

dokumentacji projektowej modernizacji świetlicy wiejskiej w m. Skórzec” 

• Otrzymaniu dotacji z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych w kwocie 200.000,00 zł na 

„Modernizację świetlicy w Skórcu” 

• Otrzymaniu dotacji z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

Mazowsze dla sportu w kwocie 223.491,00 zł na „Modernizację trybuny oraz 

ogrodzenia  

na boisku w Dąbrówce-Ług” 

• Otrzymaniu dotacji z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

Mazowieckie Strażnice OSP  w kwocie 40.000 zł na „Modernizację strażnicy w m. 

Trzciniec” 

• Otrzymaniu dotacji z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach programu 

Mazowiecki Instrument Aktywizacji Sołectw w kwocie  90.000,00 zł na zakup mebli 

kuchennych do świetlicy w m. Gołąbek,  modernizację ogrodzenia przy świetlicy w m. 

Żelków II, budowę placu zabaw w m. Wólka Kobyla, modernizację oświetlenia na 

terenie Gminy Skórzec w m. Dąbrówka-Stany, Dąbrówka-Wyłazy II i Żebrak 

• Wydarzeniach na terenie gminy: 

- 3.02 – Mistrzostwa V Mazowieckiej Brygady Obrony Terytorialnej, podziękowania 

za organizację dla Skórzec Biega i GOK, 

- 4.02 - Występ kabaretu PKS, 

- 13.02 - Zespół Szkolno–Przedszkolny w Skórcu po raz kolejny włączył się w 

ogólnopolską akcję pod hasłem “Wyślij pączka do Afryki  

- 13.02 – gminne eliminacje XLVI Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej 

„Młodzież Zapobiega Pożarom” 

- 19.02 – wyjazd seniorów do kina, 

- 25.02 – III Powiatowy Turniej Piłki Nożnej OSP o puchar Wójta Gminy Skórzec, 



-22.03 – odbędą się przesłuchania do Euro Talent Show – III Powiatowy Festiwal 

Piosenki Europejskiej, 

- Nabór wniosków do planu ogólnego, informacje na stronie internetowej i u P. Sylwii 

Całki p. nr 26, 

- Gratulacje dla P. Wojciecha Zgorzałka, który został powołany na stanowisko 

Szkoleniowca Kadry MZPN Siedlce. 

- Gratulacje dla dziewczyn z Naprzód Skórzec (Blanka Mędza, Kornelia Strzałek, Iga 

Grzybowska, Hania Chmielak, Nadia Szklarz, Gabrysia Olszewska, Klaudia Rzewuska, 

Weronika Iglińska i Wiktoria Turek) i życzenia dalszych sukcesów. 

 

 

Ad. pkt 7 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Brak. 

 

Ad. pkt 8 Wolne wnioski. 

Radny powiatowy P. Stanisław Kaliński –przedstawia pracę podczas swojej kadencji w radzie 

powiatu (uczestnictwo we wszystkich sesjach, nieobecność tylko na 4 komisjach, zabrał głos 

78 razy na komisjach, 31 razy na sesjach, praca w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia 

i Opieki Społecznej, Prezes Powiatowego Zrzeszenia Ludowych Zespołów Sportowych), 

Składa podziękowanie za wsparcie LZS, ponadto przypomina o audycie, który miał być 

udostępniony w 2019 r. ws. zadłużania gminy za poprzedniej kadencji, na które zwracał uwagę 

Wójt Długosz, które wynosiło 8/10 mln. Zadłużenie mogło być wtedy mniejsze, ale warto było 

to zrobić, by dołożyć własne pieniądze do dofinansowania NFOŚ na wykonanie kanalizacji. 

Obecnie słyszę o zadłużeniu gminy, które wynosi 30 /40 mln nigdy nie badałem tego ale proszę 

o informacje jaka to kwota. 

P. Wójt Jerzy Długosz – proszę mi wskazać gdzie kłóciłem się z Panem o zadłużenie gminy. 

Radny powiatowy P. Stanisław Kaliński – na sesji styczniowej w 2019 r. odczytał Pan 

dokument RIO i w oparciu o to oświadczyła Pan ze syt. gminy jest w strasznym stanie i wtedy 

ogłosił Pan, że odbędzie się audyt i jego wyniki ogłosi w miesiącu sierpniu. 

P. Wójt Jerzy Długosz – audyt jest narzędziem wewnętrznym, nie jest kontrolą finansową, 

wykazuje on obszary do poprawy. Wykonywane audyty są publikowane na str. internetowej. 

Co do wsparcia LZS, Gmina wymaga zasady pisemności dbając o jej finanse. Jak złożył Pan 

pismo od razu wsparliśmy Zespół. 

Radny powiatowy P. Stanisław Kaliński – pismo było wysłane rok temu. 

P. Wójt Jerzy Długosz –  zostanie to sprawdzone, jeśli pismo wypłynęło do Gminy, ktoś musiał 

decyzje podjąć. Jeśli ja widzę pismo od Pana podejmuje decyzję pozytywną. Na sport w Gminie 

Skórzec pieniądze zawsze są. 

Ile razy w ciągu 5 lat wystąpił Pan z interpelacją do Wójta Gminy lub wskazał problem na 

ternie gminy? 

Radny powiatowy P. Stanisław Kaliński – sugerowałem Panu, jak ja sobie wyobrażam pracę 

przyszłego wójta. Pan Klepacki zgłasza się do mnie, gdy potrzebuje pomocy z samorządu 

województwa i pomoc otrzymuje. Z interpelacją nie występowałem. 

Radny P. Tomasz Dąbrowski – Wniosek z prośbą o naprawę dróg gminnych po zimie. 

P. Wójt Jerzy Długosz – zostaną poprawione, czekamy na dobre warunki. 

Radny powiatowy P. Edward Kokoszka – obserwuje od kilku sesji zarzuty innych odnośnie 

drogi, że minęło 5 lat a droga wojewódzka stoi dołami, Wójt zaniedbał sprawę, chciałbym tylko 

powiedzieć, że 5 lat temu również można było podjąć działania. Droga nie jest PiS czy PSL 

jest mieszkańców, można zarzucić niewykonanie drogi wójtowi ale nie grajmy tak. Droga jest 

wojewódzka a nie wójta. Nasza rolą jest działać w terenie, ulepszać, a nie wzajemnie się 



oskarżać. To, że droga nie została wykonana to nie zadanie wójta tylko powiatu i mówienie, że 

nie wykonał on tego zasadnie jest niepoważne. 

P. Krzysztof Kuźma – Podziękowanie za merytoryczny i rozsądny głos w sprawie dla P. 

Kokoszki. 

Radny powiatowy P. Stanisław Kaliński – 2 lata temu dotknął problemu drogi wojewódzkiej, 

to otrzymałem odpowiedź ze wszystko jest załatwione od strony gminy. A potem okazało się, 

że wiele rzeczy gmina jeszcze nie zrealizowała.  

Mam pytanie na początku kadencji droga powiatowa przez Kłódzie: był zgłoszony wniosek o 

chodnik, zapytałem starosty dlaczego przesuwają to zadnie na 2025 rok i to samą 

dokumentację, teraz okazuje się, że w tym roku to zadnie zostało całkiem zdjęte. Nie 

otrzymałem żadnej czytelnej odpowiedzi.  

P. Krzysztof Kuźma – pytanie nie jest do gminy.  

Radny powiatowy P. Edward Kokoszka – Pan zna sprawę, droga nie jest w pasie. Najpierw 

trzeba zrobić projekt a potem wykupić grunty i zrobić chodnik. Skończyły się czasy, w których 

budujemy chodnik gdzie chcemy. To samo tyczy Ozorowa. Te chodniki byłby, gdyby pas 

drogowy należał do powiatu, wyremontowaliśmy z własnych środków, ponieważ nikt nie 

udzieliłby nam pieniędzy. W Trzcińcu też były problemy ale dzięki współpracy z mieszkańcami 

wszystko się udało. W Kłódziu wszystko sprawdziliśmy, Pani Sołtys dostała listę mieszkańców 

gdzie leży droga a ich działka. Wiemy już ile kosztuje wykup i jaka jest procedura.  

P. Wójt Jerzy Długosz – czasy na budowanie jak i gdzie się chciało już się skończyły, teraz 

trzeba wyprostować dokumentację, aktualnie w Żelkowie ul. Wspólna i Różana. Powiat nie 

może nic robić zanim nie wyprostujemy pasa drogowego. Chodnik w Kłódziu powstanie po 

wyprostowaniu dokumentacji. W Trzcińcu chodnik powstał dzięki zgodzie mieszkańców.  

P. Krzysztof Kuźma – życzenia imieninowe dla P. Mirosławy Sołtys z Dobrzanowa oraz P. i 

Zastępca Wójta Mirosław Symanowicz, radnego gminnego - M. Kowalczyka, Sołtysa Starej 

Dąbrówki 

 

 

Ad. pkt 9 Przyjęcie protokołu z poprzednich obrad. 

Protokół z LXII Sesji Rady Gminy Skórzec został wyłożony do wglądu. Do protokołu  

nie zgłoszono uwag.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych.  

Protokół został przyjęty. 

 

Ad. pkt 10 Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu tematyki obrad P. Krzysztof Kuźma - Przewodniczący Rady zamyka LXIII 

Sesję Rady Gminy Skórzec.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Protokolant:                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Skórzec 

Izabela Duk                                                                                          

                                                                                                          Krzysztof Kuźma 

 

 


